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Or.0002.9.8.2020

Protokół Nr XX][V/ 2020
z XXrV zdalnej sesji Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim,która odbyła się w dniu 30 września 2020 r. w godzinach od 10:00 do 11:35

Przed rozpoczęciem sesji Rady Miejskiej Przewodniczący RM poinformowal, że sesja
będzie utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dżwięk. Nagrania z sesji
są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej gminy
oraz w inny sposób zsqcza5owo przyf)ęty.
Prowadzący obrady - Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Franciszek Lesinski.

Ad. 1 0twarcie sesji

Otwarcia zdalnej XXIV sesji Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim dokonał Pan
Franciszek Lesinski Przewodniczący Rady Miejskiej.
Przewodniczący RM poinformował, ze z uwagi na istniejący stan epidemii sesja RMprzeprowadzona będzie z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległośćw trybie zdalnym. Podstawę do tej formy posiedzenia przyf)e;'to w ustawie o zmianieustawy o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem,przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych orazwywoływanych nimi sytuacji kryzysowych oraz niektórych innych ustaw, uchwalonej
w dniu 31 marca 2020r.

(
'*

Następnie Przewodniczący RM przywitał wszystkich radnych Rady Miejskiej wSępólnie Krajeńskim, Pana Waldemara Stupałkowskiego Burmistrza Sępólna
Krajeńskiego oraz wszystkich uczestniczących i oglądających w mediach.
Lista obecności Sołtysów i Prze»odniczących Zarządów Osiedli Gminy Sępólno
Krajeńskie sta?nowi załącznik nr 1 do protokołu.

a) stwierdzenie quorum

Przewodniczący RM poinformował, że w związku z tym, że sesja odbywa się w trybiezdalnym obecność radnych będzie sprawdzona poprzez wyczytywanie alfabetycznienazwjsk wszystkich radnych, którzy po wywołaniu potwierdzą swoją obecność.
Przewodniczący RM stwierdził, że na 15 radnych obecnych jest 14 co stanowiquorum, przy którym Rada Miejska w Sępólnie Krajeńskim może obradować
i podejmowac prawomocne uchwały.
Lista radnych RM biorących udział w sesji stanowi załącznik nr 2 do protokołu.Nieobecny radny RM Antoni Dolny, który usprawiedliwił swoją nieobecność.
Usprawiedliwienie stanowi załącznik nr 3 do protokołu.

b) przedstawienie porządku obrad,
Przewodniczący RM poinformował, że porządek obrad radni otrzymali wrazz zaproszeniem na sesję, ponadto zostal zarnieszczony na stronie internetowej gminy
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oraz w Biuletynie Informacji Publicznej, w związku z tym postanowił nie odc,?tywać
go podczas sesji.

Następnie Przewodniczący RM zapytał, czy ktoś chciałby zAoaz5rć wniosek w sprawie
zmiany porządku obrad. W związku z tym, źe nikt nie zło,$ł wniosku o zmianę
porządku obrad, poinformowal, ze RM będzie obradowała według przesłanego
porządku obrad.

Porządek obrad:

1. Otwarcie sesji:

a) stwierdzenie quorum,

b) przedstawienie porz.ądku obrad.

2. Przyjęcie protokołu z )CXIII sesji Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim.
3. Sprawozdanie Burmistrza Sępólna Krajeńskiego z działalności w okresie między

sesjami, w tym z wykonania uchwał Rady Miejskiej.

4. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z działalności w okresie między
SeSja?mi.

5. Składanie interpelacji i zapytań przez radnych.

6. Wolne wnioski i informacje.

/
l

7. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Sępólno Krajeńskie.

8. Informacja o przyznanych stypendiach, nagrodach i wyróżnieniach Gminy
Sępólno Krajeńskie dla uczniów za uzyskane w poprzednim roku szkolnym
wyniki w nauce oraz szczególne osiqnięcia edukacyjne, artystyczne i sportowe.

9. Podjęcie uchwał w sprawie: (

a) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Sępólno Krajeńskie,

b) zmieniająca uchwał«; w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Sępólno
Krajeńskie na 2020 rok,

c) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego terenu zlokalizowanego pomiędzy ulicami Koronowską a
Sienkiewicza w Sępólnie Krajeńskim oraz w Niechorzu gmina Sępólno
Krajeńskie,

d) wyra:r,enia zgody na zawarcie umowy u$czenia nieruchomości gruntowej
na okres 8 lat,
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e) wyra?żenia zgody na ustanowienie słu?żebności przejazdu i przechodu
przez nieruchomość stanowiącą własność Gminy Sępólno Krajeńskie.

10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania oraz informacje Przewodniczącego Rady
o udzielonych odpowiedziach w formie pisemnej na interpelacje i zapytania
zgłoszone na poprzedniej sesji.

11. Odpowiedzi na wolne wnioski.

12. Zakończenie sesji.

(

Ad. 2 Przyjęcie protokołu z XXIII sesji Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim
Przewodniczący RM poinformował, że protokół był wyłożony do wglądu w biurze Rady
Miejskiej. Zapytał radnych o ewentualne uwagi do protokołu.

Uwag do protokołu nie było, w zvvia,r,ku z powyższym Przewodniczący RM zarządził
głosowanie oraz poprosił, aby wyniki głosowania odnotować w protokole sesji.
Radni RM po alfabetycznym wyczytaniu nazwisk przez Przewodniczącego RM
opowiedzieli się, czy są ,,za", ,,przeci'w" czy ,,wstrzymują się" od głosu.

Protokół z XXIII sesji Rady Miejskiej został przyjęty następującymi głosami:
za-14 radnych, przeciw- O radnych, wstrzymało się- O radnych

W chwili głosowania obecnych było 14 radnych.

Wykaz imiennego głosowania stanowi vałąrz'nik nr 4 do protokołu.
Przewodniczący RM zamknął ten punkt i przeszedł do kolejnego.

(

Ad. 3 Sprawoydanie Burmistrza Sępólna Krajeńskiego z działalności w okresie
między sesjami, w tym z wykonania uchwał Rady Miejskiej

Przewodniczący RM poinformował, iż Pan Burmistrz Sępólna Krajeńskiego zło;:ł
sprawozdanie z działalności w okresie między sesjami na jego ręce oraz zostalo ono
przesłane radnym za pośrednictwem e-mail, dlatego nie będzie czytane.

Sprawozdanie sta?nowi załącznik nr 5 do protokołu.

Przewodniczący RM zapytał, czy są pytania do sprawozdania.

Nikt nie zabrał głosu, wobec tego Przewodniczący RM zamknął ten punkt i przeszedł
do kolejnego.

Ad. 4 Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z działalności w okresie
między sesjami
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Przewodniczący Rady Miejskiej poinformowal, że informacja również została wysłana
do wiadomości radnych za pośrednictwem e-mail, dlatego też nie zostanie odczytana.

Informacja stanowi załącznik nr 6 do protokołu.

Przewodniczący RM zapytał, czy są pytania do informacji.

Nikt nie zabrał głosu, wobec tego Przewodniczący RM zarnknął ten punkt i przeszedł
do kolejnego.

Ad. 5 Składanie interpelacji i zapytań przez radnych

Przewodniczący RM otworzył punkt dotyczący składania interpelacji i zapytań przez

radnych.

Poinformował, ze w dniu dzisiejszym radny RM Antoni Dolny zło,$ł zapytanie, dot.

tego dlaczego nie zostało zwołane spotkanie w sprawie wykupu lokalu użytkowego w

Skarpie, z udziałem właścicieli lokalu, o który wnioskował sarnorząd wiejski sołectwa

Skarpa we wniosku z dnia 06.05.2020r. Następnie Przewodniczący RM odczytał treść

zapytania oraz poinformowal, że treść zapytania niezwłocznie zostanie przekazana

Burmistrzowi Sępólna Krajeńskiego.

Pismo radnego RM Antoniego Dolnego stanowi załącznik nr 7 do protokołu.

Przewodniczący RM zapytał, czy ktoś zechciałby zło0ć interpelację bądż zapytanie.

Nikt nie zabrał głosu, wobec tego Przewodniczący RM zamkną?ł ten punkt i przeszedł

do następnego.

Ad. 6 Wolne wnioski i informacje

Przewodniczący RM otworzył punkt. W związku z tym, że nikt nie złożył wniosków

oraz nie było do przekazania żadnych informacji zamknął punkt i przeszedł do

kolejnego punktu porządku obrad.
(

Ad. 7. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych

w Gminie Sępólno Krajeńskie

Przewodniczący RM poinformował, że radni w materiałach sesyjnych otrzymali

informację w powyższym zakresie.

Informacja stanowi załącznik nr 8 do protokołu.

W sesji zdalnej uczestniczył Pan Zbigniew Marek Tymecki Dyrektor Zakładu Obsługi

Oświaty Samorządowej w Sępólnie Krajeński, który przedstawił informację.
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Wskazał, że informacja zostanie przedstawiona

multimedialnej.

za pomocą prezentacji

Wydruk prezentacji stanowi załącznik nr 9 do protokołu.

(

Na zakończenie Dyrektor ZOOS poinformował, że od wczoraj w Szkole Podstawowej
nr 3 zajęcia odbywają się hybrydowo. Dodał, że siła rażenia jednego zaka?żenia jest
ogromna, poniewa?;ż jedna dziewczynka i jedna mama pojawiły się w szkole i sprawi§,
że cała klasa, do której uczęszczała dziewczynka przebywa na kwarantannie. W

związku z tym, a?ż 16 nauczycieli przebywa na kwarantannie, dlatego Pani dyrektor
uruchomiła naukę zdalną w klasach 4-6, a klasy 1-3 oraz oddział przedszkolny,

funkcjonują normalnie. Dodał, źe tylko jedna klasa 2 jest na nauce zdalnej, ponieważ

jedna z nauczycielek przebywa na kwarantannie. Stwierdził, że na przykładzie tego

jednego ucznia można zmienić funkcjonowa?nie całej szkoły. Dyrektor ZOOS wyjaśnił,

że szkoły są przygotowane na taką sytuację i ma nadzieję, że wszystko się wyjaśni do

5 pa?żdziernika.

(

Ponadto Dyrektor ZOOS wyjaśnił, że jedną z najważniejszych i najpotrzebniejszych

rzeczy w naszej Gminie jest budowa nowego przedszkola. Na dzień dzisiejszy Pan

Burmistrz Sępólna Krajeńskiego i Referat Irg jest na etapie poszukiwania źródeł

finansowania. Dodał, że istnieje taka możliwość i jest szansa, aby poprawiła się

edukacja przedszkolna dzieci na terenie miasta.

Ponadto wskazał, że Szkoły Podstawowe w Wiśniewie i Zboi mają bardzo trudne

warunki lokalowe, gdzie liczba pomieszczeń do nauki jest niewystarczająca do

realizacji normalnych zajęć i dlatego wykorzystywane są ka?żde miejsca w szkole.

Dotyczy to także warunków higieniczno- sanitarnych. Ważna jest również poprawa

warunków sportowych w Szkole Podstawowej w Zalesiu.

Dyrektor ZOOS dodał, że panujące do 30 sierpnia reżimy sanitarne, wymagały

określonej powierzchni dla każdego dziecka z edukacji przedszkolnej. W praktyce

oznaczało to, że Przedszkole nr 1 nie byłoby w stanie przy5ąć wszystkich

zrekrutowanych dzieci 1 września, gdyby nie doszło do złagodzenia obostrzeń.

Problem jest w tym przedszkolu, ale także w oddziałach przedszkolnych m.in. w

Wałdowie, gdzie okazało się że jest za mała powierzchnia u;Ąkowa dla dzieci

przebywających w tej placówce. Stwierdził, źe będąc teraz w okresie pandemii, gdzie

zachowanie reżimów sanitarnych i odległości jest tak ważne, warunki lokalowe
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nabierają nowego wymiaru, związanego z zapewnieniem bezpiecznych, higienicznych

warunków pracy oraz nauki uczniów i nauczycieli.

Dyrektor Tymecki dodał, że ma nadzieję, że radni wezmą sobie mocno do serca i że

prośby zostaną przyjęte z odpowiednią atencją i zrozumieniem.

Przewodniczący RM podziękowal za przygotowaną informację i zaprosił do dyskusji.

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji, więc Przewodniczący RM zamknął ten punkt

porządku obrad i przeszedł do kolejnego.

Ad. 8 Informacja o przyznanych stypendiach, nagrodach i wyróżnieniach

Gminy Sępólno Krajeńskie dla uczniów za uzyskane w poprzednim roku

szkolnym wyniki w nauce oraz szczególne osiągnięcia edukacyjne, artystyczne

i sportowe.

/
ł

Przewodniczący RM poinformował, że tegoroczna sesja Rady Miejskiej różni się

znacznie od poprzednich sesji, ponieważ w związku ze stanem epidemii COVID-19 nie

mogą osobiście pogratulować i wręczyć nagród uczniom oraz nauczycielom. W tym

roku przyjemność taką będą mieli dyrektorzy szkół oraz wychowawcy, którzy wręczą

uczniom nagrody i wyróżnienia. Przewodniczący RM zwrócił się z prośbą o zabranie

głosu przez Pana Waldemara Stupałkowskiego Burmistrza Sępólna Krajeńskiego.

Burmistrz Sępólna Krajeńskiego wyjaśnił, że pewnie wszystkim radnym jak i

oglądającym jest przykro, ze nie można osobiście wręczyć wyróżnień, nagród oraz

stypendiów, które na dzisiejszej sesji zostaną przyznane. Odbywało się to za.vvsze w

sposób uroczysty na hali Krajna Arena, gdzie zaproszeni byli rodzice, opiekunowie

oraz nauczyciele. Sesja ta miała szczególną oprawę, więc dzisiaj jest szczególnie

przykro, że nie będzie można osobiście tego dokonać. Burmistrz Sępólna Krajeńskiego

poinformował, że wyniki, które dzieci uzyska?ły są imponujące. Wyjaśnił, że zgodnie z

regularninem przyjętym w naszej Gminie stypendium finansowe może otrzymać

uczeń, który uzyska średnią ocen powyżej 5,20, więc średnia 5,21 upoważnia do

przyznania nagrody finansowej. Każdy uczeń, który osiągnął taką średnią lub powyżej

otrzymuje w tym roku taką nagrodę w wysokości 500 zł. Dodał, że łącznie Gmina

Sępólno Krajeńskie na te nagrody wyda 38 tys. zł dla 76 uczniów z terenu naszej

Gminy. Wśród tych uczniów są uczniowie z ka'rde5 gminnej placówki. Najwyższa

(
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średnia jaką uzyskali uczniowie to średnia 5,92. Taką średnią uzyskało 3 uczniów w
naszej Gminie.

Burmistrz Sępólna Krajeńskiego Pan Waldemar Stupałkowski wyjaśnił, że nie będą
wyczytywane nazwiska wszystkich wyróżnionych osób, ponieważ listy wyróżnionych
będą załączone do protokołu i będzie można się z nimi szczegółowo zapoznać.

Lista wyróżnionych osób stanowi załącznik nr 10 do protokołu.

(

(

Następnie Burmistrz Sępólna Krajeńskiego wyjaśnił, źe oprócz uczniów, którzy
otrzymali stypendia finansowe, jest też grupa uczniów, którzy osiągnęli bardzo
wysokie wyniki w różnego rodzaju konkursach i zawodach sportowych. Łącznie jest
25 uczniów lub reprezenta?ntów, którzy startowali w konkurach rangi wojewódzkiej,
powiatowej, czy też gminnej. Były również wyróżnienia w międzynarodowych
konkurach, gdzie nasi uczniowie osiągali laury. Wszyscy ci uczniowie otrzymu5ą
wyróżnienia rzeczowe. Stypendia i wyróżnienia zostaną wręczone w poszczególnych
szkołach i placówkach ze względu na panującą pandemię.
Burmistrz Sępólna Krajeńskiego stwierdził, że te wszystkie wyniki nie byłyby możliwe
bez zaangażowania się kadry pedagogicznej, nauczycieli, ale również rodziców,
opiekunów, którzy pomagają dzieciom w zdobywaniu tej wiedzy. Wskazał, że Gmina
Sępólno Krajeńskie, jak co roku chce również podziękować tym nauczycielom,
których uczniowie osiągnęli bardzo wysokie wyniki. Dodał, że są wśród nich
przedstawiciele ze Szkoły Podstawowej nr 1- 4 nauczycieli, ze Szkoły Podstawowej nr
3- 7 nauczycieli, ze Szkoły Podstawowej w Wiśniewie - 3 nauczycieli oraz 1 nauczyciel
ze Szkoły Podstawowej w Zbożu. Wszystkim nauczycielom serdecznie dziękujemy za
wkład jaki dokonali przekazując wiedzę, czego wynikiem są wysokie osiągnięcia
naszych uczniów. Dodał, że stosowne podziękowania w formie pisemnej trafią również
na r(.ce poszczególnych pedagogów z podziękowaniem za wkład jaki wnieśli w
kształcenie dzieci i młodzieży.

Na zakończenie Burmistrz Sępólna Krajeńskiego jeszcze raz pogratulował wszystkim

stypendystom wysokich wyników, pogratulowal wszystkim tym, którzy zdobyli
wszelkiego rodzaju nagrody, wyróżnienia, a także pogratulował i podziękował

nauczycielom, którzy się do tego przyczynili oraz rodzicom i opielcunom, którzy

wnieśli wiele wkładu w to, aby dzieci tą wiedzę przyjęły. Stwierdził, że pewien okres

tej nauki, był okresem nauki zdalnej i wymagało to wiele wkładu i zaangażowania

osób, które się opiekują dziećmi. Przypomniał, że wszystkie sprawy związane z
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wypłatą stypendiów, wręczeniem nagród i podziękowań zostaną dokonane w

poszczególnych placówkach.

Następnie Przewodniczący RM w imieniu radnych Rady Miejskiej i własnym zło$ł
gratulacje młodym, arnbitnym uczniom, którzy poprzez swoją ciężką pracę, wzorową

postawę osiągnęli wysokie wyniki. Dodał, że osiągnięte wyniki były podstawą do

przyznania stypendiów, czy wyróznień. Wszystkim uczniom ?czył konsekwencji i

pomyślności w dalszych działaniach i osiągnięcie również w roku szkolnym

2020/2021 tak wspaniałych wyników. Ponadto podziękował wyróżnionym

nauczycielom za ogromny trud, który wło$li w kształcenie całej rnłodzieży, nie tylko
tej wyróżnionej przez Pana Waldemara Stupalkowskiego Burmistrza Sępólna

Krajeńskiego i Radę Miejską w Sępólnie Krajeńskim. Gratulacje przekazał również

rodzicom wyróźnionych uczniów za wspieranie ich w ciężkiej efektywnej pracy.

Pan Franciszek Lesinski Przewodniczący RM zamknął punkt i przeszedł do

kolejnego.

Ad. 9 Podjęcie uchwał w sprawie:

a) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy

Sępólno Krajeńskie

Przewodniczący RM poinformowal, że projekt uchwały radni otrzymali.

Następnie poprosił Panią Annę Buchwald Skarbnika Gminy Sępólno Krajeńskie,

która uczestniczyła w sesji zdalnej o przedstawienie projektu uchwały.

Pani Anna Buchwald Skarbnik Gminy poinformowała, że zmiana Wieloletniej

Prognozy Finansowej związana jest z wprowadzeniem przedsięwzięć pn: ,,Przebudowa

drogi gminnej o długości 140 mb. w m. Piaseczno gm. Sępólno Krajeńskie oraz

,,Remont drogi gminnej nr 020414C relacji Lutowo-Radońsk na odcinku od km 1+OOO

do km 2+980 w obrębie działek nr ew. 587 - obręb Lutowo, 32 / 2 - obręb Radońsk w

Gminie Sępólno Krajeńskie". Dofinansowanie zadań w rarnach FDS 50o/o. Planowana

realizacja zadań w latach 2020-2021. Dodała, że poza tym aktualizuje się kwoty na

opracowanie dokumentacji projektowej dla rozbudowy skrzyżowania drogi

wojewódzkiej dla ulic Kościuszki, Odrodzenia, Popiełuszki pn. ,,Opracowanie

dokumentacji projektowej dla rozbudowy skrzyżowania drogi woj. Nr 241 Tuchola-

Sępólno Krajeńskie - Rogożno (ul. Kościuszki) z ul. Odrodzenia i ul. bł. ks. Jerzego

(
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Popiełuszki w m. Sępólno Krajeńskie. Zmiana dotyczy przesunięcia wartości
planowanych zadań z 2020 roku na 2021 rok.

Wskazała, że ponadto aktualizuje się dochody i wydatki do wysokości określonych w
uchwale budżetowej.

Projekt uchwały został przedstawiony na Komisji Budźetu i Handlu Rady Miejskiej w
Sępólnie Krajeńskim i zaopiniowa?ny pozytywnie.

Przewodniczący RM zapytał, czy są pytania do projektu uchwały.

Wobec tego, ze nikt nie zabrał głosu, zarządził głosowanie nad projektem uchwały

ora?z poprosił, aby wyniki głosowania odnotować w protokole sesji.
(

Radni RM po alfabetycznym wyczytaniu nazwisk przez Przewodniczącego Rady

Miejskiej opowiedzieli się, czy są ,,za", ,,przeciw", czy ,,wstrzymują się" od głosu.

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Proęozy Finansowej Gminy
Sępólno Krajeńskie została przyjęta następującymi głosami:

za - 13 radnych, przeciw - O radnych, wstrzymało się - O radnych

W chwili głosowania obecnych było 13 radnych.

Podczas głosowania nieobecny radny RM Janusz Tomas.

Wyka?z głosowania imiennego stanowi załącznik nr 11 do protokołu.

(
Uchwała Nr XXIV/217/2020 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia
30 w.rześnia 2020 r. zmieniająra uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy
Finansowej Gminy Sępólno Krajeńskie stanowi załącznik nr 12 do protokołu.

b) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Sępólno
Krajeńskie na 2020 rok

Przewodniczący RM poinformował, że projekt uchwały radni otrzymali, o

przedstawienie uchwały poprosił Panią Annę Buchwald Skarbnika Gminy.

Pani Anna Buchwald Skarbnik Gminy poinformowała, że budżet Gminy zwiększa
się o 107 524,25 zł po stronie dochodów i wydatków. Najistotniejsze zmiany to
zwiększenie planów z dochodów z tytułu sprzeda$ lokalu użytkowego - 23 tys. zł,
wpływy dotyczące udziału w podatku dochodowym oraz rozliczenie funduszu
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sołeckiego za 2019 rok decyzja Wojewody, decyzja Wojewody na wyprawkę szkolną

oraz decyzja Wojewody zmniejszająca plan na składki ubezpieczenia zdrowotnego,

zmniejszenie planu dochodów w Centrum Małego Dziecka związane z zamknięciem

placówki w okresie epidemii Covidl9 w miesiącu maju 2020 rok.

Ponadto wskazała, że odpowiednio dokonuje się zmian w planie wydatków tj. w

zwipku z przesunięciem zadania dotyczącego opracowania dokumentacji na budowę

ronda Popiełuszki - Odrodzenia- Kościuszki, przesuwa się środki na bieżące

utrzymanie dróg oraz przebudowę wjazdów na ulicy BOWiD oraz w Lutówku w

związku z zakończeniem inwestycji. Dodała, że wprowadza się zadanie na budowę

parkingu przy drodze gminnej w Wałdowie. W zakresie zadaji komunalnych w

związku ze sprzeda?żą lokalu u,$tkowego zwiększa się plany na utrzymanie zasobu

komunalnego, wprowadza się również dokumentację na dokonanie studium

wykonalności oraz dokumentację techniczną na termomodernizację budynku w

Radońsku.

Następnie Skarbnik Gminy wskazała, że w rozdziale 75085 oraz w rozdziałach

80101,80104 wprowadza się zmiany zwiyane z bieżącą dzialalnością przedszkoli i

szkół. Przypomnia?ła, źe tak jak 5uz wspomniała na Komisji, w związku z rozliczeniem

projektu ,,Nasze Przedszkola 3" ZOOS przygotował ostateczne zmiany na całkowite

wykorzystanie dofinansowania i tak:

w rozdziale 80101, w paragradie 4170 zmiana dotyczy zwiększenia o 1 500,00 zł;

w paragrafie 4210 zwiększenie o 7 209, 11 zł;

par:?graf 4240 zmniejszenie o 3 420,00 zł;

paragraf 4260 zmniejszenie o 1000,00 zł;

paragraf 4270zwiększenie o 1800,OOzł;

paragraf 4300zmniejszenieo 395,OOzł;

paragraf 4430 zmniejszenie o 2 569,00 zł;

paragraf 4700zwiększenie o 215,OOzł.

(

Następnie dodała, że odpowiednio w rozdziale 80104 zmiany otrzymują brzmienie:

paragraf 3020 zwiększenie o 1200,00 zł;

paragraf40l7zmniejszenie o 13420,OOzł;

paragraf 4019 zwiększenie o 4 980,30 zł;

paragraf41l7zmniejszenieo 2300,OOzł;

paragraf41l9zwiększenie o 369,54zł;

paragraf 4127 zmniejszenie o 310,00 zł;

paragraf 4129 zmniejszenie o 620,84 zł;
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paragraf 4?77 zwiększenie o 16 030,OOzł;
paragraf4210zwiększenieo 7914,OOZł;
paragraf 4229 zmniejszenie o 4 729,00zł;
paragraf 4240 zmniejszenie o 5 000,OOzł;
paragraf 4260 zmniejszenie o 2 100,OOzł;
paragraf 4300 zmniejszenie o 3 000,OOzł;
paragraf 4430 zwiększenie o 86,OOzł;

oraz paragraf 4700 zwiększenie o 900,OOzł.
Zmiana nastąpiła także w rozdziale 85415 w paragrafie 3260, gdzie nastąpiło
zwiększenie o 5 205,00zł.

(

Pani Skarbnik Gminy wyjaśniła, źe w rozdziale 85395 przesunięcia są związane z
realizacją projektu przez Świetlicę Terapeutyczną projektu,,Rodzinna Przystań". W
rozdziale 855 ,,Rodzina" jest uzupełnienie planu dotyczące zwrotu nienależnie
pobranych świadczeń do Wojewody. W rozdziale 85505, 85506, 85507 są zmiany
porządkowe związane z bieżącym funkcjonowaniem jednostek Centrum Małego
Dziecka i Rodziny oraz zmniejszeniem planu dochodów z tytułu zamknięcia tej
jednostki z powodu Covid 19, uwzględniono decyzją Woj ewody dotyczącą zmniejszenia
planu w OSP wynagrodzeń i składki na ubezpieczenie zdrowotne, pozostałe zmiany
są zmianarni porządkowymi związanymi z bieżącymi zadaniarni realizowanymi w
świetlicach wiejskich.

(

Następnie Pani Anna Buchwald wskazała, że do zmian, które radni otrzymali
wprowadza się również decyzję Wojewody z dnia 14 wrzesnia, data wpływu 15
września dotyczącą realizacji prograrnu ,,Dobry start", gdzie są to tak zwane środki
na wyprawki dla dzieci 300+. Dodaka, ze jest to zwiększenie planu o 20 060,00 zł.
Środki muszą być wypłacone do końca września, dlatego jest prośba o uwzględnienie
decyzji Wojewody w rozdziale 85504. W związku z tym paragrafy w tym rozdziale
otrzymują brzmienie:
paragraf31lOzwiększenieo 19524,OOzł;
paragraf40lOzmniejszenieo 2000,OOzl
paragraf41lOzmniejszenieo 1000,00zł;
paragraf4120zmniejszenieo 186,OOzł;
paragraf 4210 zwiększenie o 3 722,00 zł

na łączną kwotę 20 060,00 zł.
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W związku z powyższym plan 107 524,25 Zł zwiększa się dodatkowo o kwotę
20 060,00 zł.

Pani Anna Buchwald wskazała, że pozostale zmiany oprócz tych dwóch, które zostały
wskazane teraz zostały przedstawione na Komisji Budżetu i Handlu Rady Miejskiej w
Sępólnie Krajeńskim i zaopiniowmie pozytywnie.

Przewodniczący RM zapytał, czy są pytania do projektu uchwały.

Wobec tego, że nikt nie zabrał ,głosu, zarządził głosowanie nad projektem uchwaly
oraz poprosił, aby wyniki głosowania odnotować w protokole sesji.

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Sępólno
Krajeńskie na 2020 rok zostala przyjęta następującymi głosarni:

za - 13 radnych, przeciw - O radnych, wstrzymało się - O radnych

W chwili głosowania obecnych było 13 radnych.

Podczas głosowania nieobecny radny RM Janusz Tomas.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 13 do protokołu.

Uchwała Nr XXIV/218/2020 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia
30 września 2020 r. zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy
Sępólno Krajeńskie na 2020 rok stanowi załącznik nr 14 do protokołu.

(

c) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego terenu zlokalizowanego pomiędzy ulicami Koronowską
a Sienkiewicza w SępÓlnie Krajeńskim oraz w Niechorzu gmina Sępólno

Krajeńskie

Przewodniczący RM poinformował, że projekt uchwały radni otrzymali, o

przedstawienie uchwały poprosił Panią Annę Sotkiewicz-Tumanik Kierownika
Referatu Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego, która uczestniczyła w sesji zdalnej.

/

Pani Kierownik Irg odczytała projekt uchwały waz z jej uzasadnieniem.

Projekt uchwały został przedstawiony na posiedzeniu Komisji Gospodarki
Komunalnej oraz Porządku Publicznego Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim i został
zaopiniowany pozytywnie.

Przewodniczący RM zapytał, czy są pytania do projektu uchwaly.

Wobec tego, że nikt nie zabrał głosu, zarządził głosowanie nad projektem uc'hwały
oraz poprosił, aby wyniki głosowania odnotować w protokole sesji.

Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego terenu zlokalizowanego pomiędzy ulicarni
Koronowską a Sienkiewicza w Sępólnie Krajeńskim oraz w Niechorzu gmina Sępólno
Krajeńskie została przyjęta następującymi głosami:
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(

(

za - 14 radnych, przeciw - O radnych, wstrzymało się - O radnych
W chwili głosowania obecnych było 14 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 15 do protokołu.
Uchwała Nr XX][V/219/2020 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia30 września 2020 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planuzagospodarowania przestrzennego terenu zlokalizowanego pomiędzy ulicamiKoronowską a Sienkiewicza w Sępólnie Krajeńskim oraz Niechorzu gmina
Sępólno Krajeńskie stanowi załącznik nr 16 do protokołu.
d) wyrażenia zgody na zawarcie umowy użyczenia nieruchomości gruntowej na

okres 8 lat

Przewodniczący RM poinformowal, ze projekt uchwały radni otrzymali, o
przedstawienie uchwały poprosił Pana Jarosława Derę Kierownika Referatu
Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa, który uczestnicz5rł w sesji zdalnej.
Kierownik Referatu Gkr odczytał projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.
Uchwała została zaopiniowana pozytywnie przez Komisję Gospodarki Komunalnej
oraz Porządku Publicznego Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim.
Przewodniczący RM zapytał, czy są pytania do projektu uchwały.
Wobec tego, że nikt nie zabrał głosu, za?rządził głosowanie nad projektem uchwały
oraz poprosił, aby wyniki głosowania odnotować w protokole sesji.
Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy u0czenia nieruchomości
gruntowej na okres 8 lat zosta?ła przyjęta następującyrni głosami:

za - 14 radnych, przeciw - O radnych, wstrzymało się - O radnych
W chwili głosowania obecnych było 14 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 17 do protokołu.
Uchwała Nr XXrV/220/2020 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia
30 września 2020 r. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy użyczenia
nieruchomości gruntowej na okres 8 lat stanowi załącznik nr 18 do protokołu.

e) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przejazdu i przechodu przez
nieruchomość stanowiącą własnoś5 Gminy Sępólno Krajeńskie

Przewodniczący RM poinformowal, że projekt uchwały radni otrzymali.
Pan Jarosław Dera Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa odczytał
projekt uchwały.

Uchwała została zaopiniowana pozytywnie przez Komisję Gospodarki Komunalnej
oraz Porządku Publicznego Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim.
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Przewodniczący RM zapytał, czy są pytania do projektu uchwały.

Wobec tego, że nikt nie zabrał głosu, zarządził głosowanie nad projektem uchwały
oraz poprosił, aby wyniki głosowania odnotować w protokole sesji.

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie słu?żebności prze3azdu i
przechodu przez nieruchomość stanowiącą własność Gminy Sępólno Krajeńskie
została przyjęta następującymi głosarni:

za - 13 radnych, przeciw - O radnych, wstrzymało się - O radnych

W chwili głosowania obecnych było 13 radnych.

Podczas głosowania nieobecny radny RM Janusz Tomas.

Wykaz głosowa?nia imiennego stanowi załącznik nr 19 do protokołu.

Uchwała Nr XXrV/221/2020 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia
30 września 2020 r. w sprawse wyrażenia zgody na ustanowienie służebności
przejazdu i przechodu przez nieruchomość stanowiąca własność Gminy Sępólno
Krajeńskie załącsrnik nr 20 do protokołu.

(

Ad. 10 0dpowiedzi na interpelacje i zapytania oraz informacje
Przewodniczącego Rady o udzielonych odpowiedziach w formie pisemnej na

interpelacje i zapytania zgłoszone na poprzedniej sesji

Przewodniczący RM poinformował, że w okresie między sesjarni nie została złożona
żadna interpelacja i zapytanie, doda?ł że na złożone dzisiaj zapytanie radnego RM
Antoniego Dolnego odpowiedż zostanie wystosowana w odpowiednim terminie.

Następnie Przewodniczący RM zarnknął ten punkt i przeszedł do kolejnego.

Ad. 11 0dpowiedzi na wolne wnioski

Przewodniczący RM poinformował, że w punkcie 6 porządku obrad ,,wolne wnioski i
informacje" nikt nie zabrał głosu.

Następnie Przewodniczący RM poinformował, że otrzymał odpowiedzi na wnioski
zgłoszone na poprzedniej sesji. Dodał, że przesłał je e-mailem radnym do zapoznania,
dlatego nie będzie ich odczytywał podczas sesji.

Odpowiedzi na wnioski w sprawie:

- odpowiedź na wniosek radnego RM Zdzisława Szwarca w sprawie stanowiska
ekologów dotyczącego przejścia obwodriicy Sępólna Krajeńskiego przez u$tek
ekologiczny. Kserokopia pisma stanowi załąrznik nr 21 do protokołu.
- odpowiedzi na wniosek radnej RM Anny Miczko w sprawie utworzenia prze?jścia dla
pieszych w obrębie skrzyźowania. Kserokopia pism stanowi załącznik nr 22 i nr 23
do protokołu.

Pytań do udzielonych odpowiedzi nie było, wobec tego Przewodniczący RM przeszedł
do kolejnego punktu porządku obrad.

/
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Ad. 12 Zakończenie sesji

O godz. 11:35, w związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady

Miejskiej Pan Franciszek Lesinski podziękował wszystkim za przygotowanie

materiałów oraz za udział w sesji. Zarnknął sesję Rady Miejskiej w Sępólnie

Krajeńskim wypowiadając słowa ,,Zamykarn XXIV sesję Rady Miejskiej w Sępólnie

Kraj eńskim".

Na tym protokół zakończono.

Sępólno Krajeńskie, dnia 12 pażdziernika 2020r.

Obradom przewodniczył:

Przewodnii

inż. FraniśTh

Protokołowała:

mgr
'ŹĆa Frosina

Kierownik Referatu Organizacyjnego
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